
 
 

 

 

 
 
 Pan  
 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 

 

I N T E R P E L A C J A  

 

w sprawie ulicy Obornickiej 

 
 
 Szanowny Panie Prezydencie, 

 

  Ulica Obornicka jest ważną drogą wjazdową do miasta Poznania od północy. Niestety w całości jest 

jednojezdniowa, a jednocześnie jej stan techniczny można określić jako zły: ma zniszczoną nawierzchnię z głębokimi 

koleinami, wzdłuż niej brakuje chodników oraz ścieżek rowerowych, nie ma także odpowiedniej kanalizacji deszczowej. 

Konieczne jest więc podjęcie aktywnych działań w celu poprawienia istniejącego stanu.  

 

 Jednocześnie proszę o informację: 

1) Jakie Urząd Miasta Poznania podejmował inicjatywy mające na celu uzyskania finansowania zewnętrznego 

na potrzeby przebudowy infrastruktury drogowej w rejonie Podolan (środki unijne, środki z budżetu 

województwa, środki z powiatu poznańskiego lub poprzez współpracę z gminą Suchy Las lub inne)?  

2) Jeśli nie ma funduszy na budowę całej ulicy Obornickiej, to dlaczego nie podzielono tego zadania na 

mniejsze etapy i nie rozpoczęto budowy krótszych odcinków, aby docelowo wybudować całą drogę w kilka 

lub kilkanaście lat? 

 

 W związku z powyższym proszę o podjęcie działań, aby jak najszybciej rozpocząć modernizację ulicy Obornickiej.   

 
 

 Z poważaniem 
 

(-) Adam Szabelski 

Adam Szabelski 

Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań, 14 stycznia 2025 r. 


